
Protokół nr VIII/2024 
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego, 

która odbyła się w dniu 14 października 2024 r. 
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży

Obrady VIII sesji Rady Powiatu Chodzieskiego w dniu 14 października 2024 r. w 
Młodzieżowym Domu Kultury im. Janusza Korczaka w Chodzieży rozpoczęto o godz. 8:05. 
W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych. 
Obecni: 
1. Bartosz Burzyński
2. Kinga Buszkiewicz
3. Emil Gursz
4. Julian Hermaszczuk
5. Magdalena Jankowska
6. Mirosław Juraszek
7. Tomasz Kaczuba
8. Marcin Kita
9. Julia Kołodziejewska
10. Mateusz Krojenka
11. Jacek Łukaszczyk
12. Paulina Panek
13. Jacek Pszczółka
14. Magdalena Pytlak
15. Stanisław Tadej
16. Adrian Urbański
17. Mariusz Witczuk

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita o godz. 8:05 otworzył VIII sesję Rady Powiatu 
Chodzieskiego i powitał przybyłych na sesję gości oraz radnych.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita w celu stwierdzenia prawomocności poprosił 
radnych o potwierdzenie obecności na sesji. Następnie stwierdził, że w sesji bierze udział 
16 radych, co stanowi quorum przy którym rada może obradować  i podejmować 
prawomocne decyzje i uchwały. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

3. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że porządek obrad radni otrzymali 
wraz z materiałami na sesję. Zarząd wniósł dwa projekty uchwał -  w sprawie zmiany Statutu 
Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży i w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 
w 2025 r. W związku z tym zaszła potrzeba zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie 
ich do porządku obrad. I tak - punkcie 6. Podjęcie uchwał w sprawach - pod lit. f) uchwały 
w sprawie zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży, 
a pod lit. g) uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
statków lub innych obiektów pływających w 2025 r.
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita przystąpił do głosowania.
Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6. Podjęcie uchwał w sprawach pod lit. f) 
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uchwały w sprawie zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa 
w Chodzieży.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6. Podjęcie uchwał w sprawach pod lit. g) 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 
innych obiektów pływających w 2025 r.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk

Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad z wprowadzonymi zmianami.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk 
Porządek obrad został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty i przedstawiał się 
następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie
    między sesjami. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
    a) Rocznego Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego z organizacjami 
        pozarządowymi, oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
        pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2025,
    b)  złożenia wniosku i przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do realizacji projektu
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         pn. „Termomodernizacja budynku I Liceum Ogólnokształcącego w Chodzieży”,
    c)  ustalenia na rok 2025 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu
         usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia
         pojazdu,
    d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród 
        dla nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
        Chodzieski,
    e)  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,
    f)  zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży,
    g) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
        pływających w 2025 r.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne głosy i oświadczenia. 
9. Zakończenie obrad.
 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.                                                                     
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu 
z poprzedniej sesji. Żadnych uwag do protokołu nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 
na piśmie wraz z materiałami na sesję i zapytał, czy w związku z tym sprawozdaniem ktoś 
z radnych ma pytania do Starosty. 
Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było. 
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
Pierwszym projektem była uchwała w sprawie 
a) Rocznego Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego z organizacjami 
pozarządowymi, oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2025                                                     
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje.                                                                                                            
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał projekt uchwały i zapytał,  

3



czy są uwagi do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego 
z organizacjami pozarządowymi, oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2025. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VIII/42/2024 z dnia 14 października 2024 r. w sprawie Rocznego Programu 
Współpracy Powiatu Chodzieskiego z organizacjami pozarządowymi, oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie w roku 2025 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Drugim projektem była uchwała w sprawie 
b) złożenia wniosku i przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do realizacji projektu pn.
„Termomodernizacja budynku I Liceum Ogólnokształcącego w Chodzieży” 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje.                                                                                                            
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał projekt uchwały i zapytał,  
czy są uwagi do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie złożenia wniosku i przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do 
realizacji projektu pn.„Termomodernizacja budynku I Liceum Ogólnokształcącego w 
Chodzieży”. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VIII/43/2024 z dnia 14 października 2024 r. w sprawie złożenia wniosku 
i przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do realizacji projektu pn.„Termomodernizacja 
budynku I Liceum Ogólnokształcącego w Chodzieży” została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Trzecim projektem była uchwała w sprawie 
c) ustalenia na rok 2025 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu                                                                                                                                        
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
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otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje.                                                                                                            
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał projekt uchwały i zapytał,  
czy są uwagi do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia na rok 2025 wysokości opłat za usunięcie i 
przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VIII/44/2024 z dnia 14 października 2024 r. w sprawie ustalenia na rok 
2025 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 
wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia została przez Radę 
Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Czwartym projektem była uchwała w sprawie 
d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 
nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat Chodzieski 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje.                                                                                                            
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał projekt uchwały i zapytał,  
czy są uwagi do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 
przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym 
jest Powiat Chodzieski. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VIII/45/2024 z dnia 14 października 2024 r. w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół 
i placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat Chodzieski została przez 
Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Piątym projektem była uchwała w sprawie 
e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,                                
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
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otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Skarbnika Annę Zdziebło 
o przedstawienie projektu uchwały. 
Skarbnik Anna Zdziebło przedstawiła proponowane zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Chodzieskiego. 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy są uwagi do projektu 
uchwały. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VIII/46/2024 z dnia 14 października 2024 r. w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Kolejnym projektem była uchwała w sprawie 
f) zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Panią Dyrektor Szpitala Powiatowego  
w Chodzieży Aleksandrę Ćwikłę żeby rozjaśniła trochę sytuację związaną ze zmianą statutu 
ponieważ wielu radnych obawia się, że będą sankcjonować przepisy, które ich ograniczają do 
pewnych działań i że już nigdy nie będą mogli wrócić do innego stanu prawnego. Stwierdził, 
że pewnie będą mogli, ale będą musieli znów to głosować. Dlatego poprosił o kilka słów na 
ten temat.                                                                                                                                    
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
wyjaśniła, że temat zamiany karetki S na karetkę P rozpoczął się w roku 2022. Wtedy analizie 
były poddane dane historyczne. Były też monitorowane dane w poszczególnych miesiącach. 
Przeciętna ilość wyjazdów karetki S i karetki P, to było około 7 wyjazdów na dobę.           
Karetka S wyjeżdżała 3 razy na dobę, karetka P 4 razy. Ta ilość utrzymywała się przez cały 
czas  i w takiej samej ilości jest obecnie. Powiedziała, że w roku 2022 były przygotowane 
dokumenty z taką analizą, ten temat był wtedy bardzo głośny, uzgadniali to i wystąpili do 
Wojewody o zmianę karetki S na karetkę P. Stwierdziła, że system ratownictwa medycznego 
kieruje się zupełnie innymi zasadami niż jest zorganizowana cała służba zdrowia. 
W przypadku, gdy dzieje się coś nagłego, z systemu są uruchamiane wszystkie karetki, 
również z powiatów sąsiednich. Ilość wyjazdów karetki S, w porównaniu do karetki P, jest 
proporcjonalnie utrzymywana. Ogólnie wniosek poszedł do Wojewody, tak jak powiedziała 
i w roku 2022 została rozpoczęta zmiana systemu. Ona dotyczyła nie tylko ich karetki S, ale 
również karetek z innych powiatów. Trwało to prawie dwa lata i w tym roku ta zmiana 
została naniesiona w planach, to był kwiecień albo maj i poddawana konsultacjom, co 
doprowadziło do tej zamiany. Wyjaśniła, że od co najmniej półtora roku karetką nie jeździł 
lekarz. Były to sporadyczne dyżury, jeden w miesiącu był z lekarzem.  Cały czas jeździli 
tylko ratownicy i w karetce S świetnie sobie, bez obsady lekarskiej, dawali radę. To nie jest 
decyzja z dnia na dzień tylko decyzja, która została podjęta po poddaniu szerokim analizom. 
I dopiero taką decyzję podjęli. Praktycznie karetka S została zmieniona od 1 października.   
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W ten sposób została dokonana rejestracja u Wojewody. Kolejną rzeczą jest zmiana Statutu    
i następnie prawa wewnętrznego w szpitalu. Zauważyła, że może dla niektórych nowych osób 
w składzie rady jest to coś czego nie wiedzieli. Jest to proces długotrwały i nie dzieje się to     
z dnia na dzień. 
Starosta Adrian Urbański, w związku z tym, że radni zastanawiają się, czy poziom 
bezpieczeństwa po tych zmianach ulegnie zmianie, zapytał jaka jest różnica między karetką 
podstawową, a karetką specjalistyczną, na której pokładzie powinien być lekarz. Poprosił 
też o wyjaśnienie zasadności podjęcia tej uchwały. Czy rada musi podjąć tą uchwałę aby 
dostosować to do stanu faktycznego, czy takie są wymagania Wojewody. Poprosił o 
wyjaśnienie jak to wygląda.                                                                                                         
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
odpowiadając na drugie pytanie powiedziała, że ich prawo wewnętrzne i organu 
założycielskiego obliguje ich do tego, że statut musi być dostosowany do komórek, które 
w szpitalu są. A taką komórką jest zamiana karetki S na karetkę P. Odpowiadając na pytanie, 
co się zmieniło powiedziała, że w S-ce od dłuższego czasu nie jeździł lekarz a ratowników 
mają świetnie wyszkolonych. Oni co kwartał poddawani są szkoleniom z zakresu udzielania 
pierwszej pomocy, z zakresu udzielania wszelkiego rodzaju procedur wynikających z 
ratownictwa medycznego. Różnica jest taka, że obecnie karetką P jeździ dwóch ratowników. 
Z kierownikiem z ratownictwa monitorują wyjazdy każdej doby, sprawdzają, monitorują co 
się dzieje i jak to się dzieje. Powtórzyła, że od 1 października jest ta obsada w postaci dwóch 
ratowników i świetnie ratownicy sobie dają radę. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita powiedział, że to nie chodzi o to, jak wyglądają 
statystyki, co się dzieje, że to jest potrzebne. Ci młodzi radni, do których on się zalicza widzą 
inny problem, ich dylematem jest coś innego. Mają sankcjonować coś, co jest złe. To nie jest 
tak, że nie wiedzą, jak to kiedyś wyglądało. Coś co nie funkcjonuje, nie udaje się znaleźć 
lekarza, ale mają to usankcjonować, niech tak będzie. Tak będzie wyglądać konsekwencja ich 
głosu. Dla nich to nie jest to, że nie wiedzą jak to kiedyś wyglądało tylko, że dla nich jest to 
jasna sytuacja, że jak to przegłosują, to już nie będą musieli szukać tego lekarza do karetki. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
powiedziała, że lekarzy z systemu ratownictwa nie ma. Ta ich analiza, patrząc wstecz, nie 
opierała się na tym, że nie ma obsady lekarza. Analizowali wszystko ponieważ, między 
innymi, dane statystyczne też decydują o tym. Jeżeli chodzi o jakąś wyjątkową sytuację, która 
się może zdarzyć w systemie, wówczas dyspozytor i koordynator poznański nie opiera się 
tylko na dwóch karetkach z Powiatu Chodzieskiego. Przy problemie uruchamiane są karetki  
z powiatów sąsiednich, między innymi pilskiego, czy pozostałych, w zależności od tego, jaka 
to jest odległość. Obecnie zdarza się też, że karetka chodzieska załatwia problem w powiecie 
wągrowieckim. To nie jest tak, że ich karetki są uwiązane tylko i wyłącznie w tym powiecie. 
Tak działa ten system obecnie. Na razie nie widzą takiego niebezpieczeństwa, o którym mówi 
radny. Dla nich mieszkańcy są bardzo ważni. Mają w szpitalu izbę przyjęć i przy tej izbie 
przyjęć są dwie karetki i to jest na powiat chodzieski, na takie zachorowania, do których są te 
karetki wzywane, według ich analiz wieloletnich, ilość wystarczająca. Powiedziała, że Powiat 
Chodzieski nie jest pozbawiony karetki S, tą karetkę koordynator, czy dyspozytor poznański 
prześle z innego powiatu, w zależności gdzie jest bliżej. 
Wicestarosta Mariusz Witczuk zapytał, czy dobrze rozumie, że decyzje na poziomie 
Wielkopolski zostały już podjęte i ich decyzja będzie tylko czysto formalna, nie mająca 
wpływu na to, co się dzieje w Poznaniu. Bo to, jak to ma wyglądać, zostało już 
zadysponowane. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
odpowiedziała, że tak, bo ta cała analiza, wszystkie dokumenty i cały proces był rozpoczęty 
w końcówce roku 2022. Powtórzyła, że to nie jest sprawa świeża. 
Wicestarosta Mariusz Witczuk zapytał, czy gdyby chcieli pójść w drugą stronę, w przeciwną 
niż ta w której dzisiaj są, jeżeli okaże się, że pozyskają lekarza specjalistę, który ma 
predyspozycje żeby być w karetce, jak to działa, jak to odwrócić, bo że trzeba zmienić statut 
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to jest oczywiste. Zastanawiał się, czy odwrócenie tej sytuacji jest realne. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
odpowiedziała, że najbardziej realną formą powrotu do karetki S jest to, że nie chodzi 
o lekarza, ale o ilość wyjazdów i jakiego rodzaju są to wyjazdy ponieważ jest to cała analiza. 
Tak jak powiedziała wcześniej, karetkę S można wezwać z innego terenu. Gdyby mieli SOR, 
to wtedy przy każdym SOR- ze karetka musi być obligatoryjnie. To wynika z ustawy. 
Jak szpital ma izbę, takiego wymogu przy izbie nie ma. Wyjaśniła, że jeśli będzie dużo 
wyjazdów, że ta karetka S byłaby bardzo potrzebna, proces jest dokładnie taki sam. Składają 
wniosek, popierają analizą i zmiana planu ogólnokrajowego, w tym dla Województwa 
Wielkopolskiego prawdopodobnie by nastąpiła. Ale to jest proces też długotrwały i musi być 
poparty jakąś sprawozdawczością. Dodała, że w systemie ratownictwa wszyscy kierują się 
ilością wyjazdów. 
Radny Julian Hermaszczuk stwierdził, że Pani Dyrektor powiedziała, że Wojewoda prowadził 
jakieś konsultacje, ale nie przypomina sobie żeby jakieś konsultacje były prowadzone z 
samorządem chodzieskim i z radą powiatu. Może starostowie coś wiedzą, ale do niego nic   
nie dotarło. Chyba że te konsultacje były ograniczone tylko do szpitali. Oni z Wojewodą nie 
muszą się zgadzać, są samorządowcami i reprezentują albo działają na rzecz mieszkańców. 
Stąd ich troska, między innymi o to, żeby w przypadku zagrożenia życia i zdrowia 
mieszkańcy otrzymywali nagłą, profesjonalną i skuteczną pomoc. Wydaje mu się, że tylko to 
nimi kieruje. Z drugiej strony zwrócił uwagę na jedną rzecz. Był przekonany, że taki 
dokument jak statut, obojętnie jakiej jednostki reguluje działalność tej jednostki. A tutaj się 
okazuje, że coś się dzieje, coś się zadzieje skutecznie, następują zmiany, a na końcu rada 
powiatu musi te zmiany klepnąć. Myśli, że to nie taka kolejność, coś tu stoi na głowie. Jeżeli 
Wojewoda chce im zmieniać statut, to niech go zmieni. Nie wyobraża sobie żeby starostwo 
wprowadzało jakiekolwiek zmiany organizacyjne nie zmieniając statutu, czy jakakolwiek 
inna jednostka. Uważa, że to jest prawie że anarchia. To nie tak powinno działać. Wie jakie są 
problemy w służbie zdrowia, że nie ma lekarzy, że zamiast lekarza w gabinecie lekarza 
rodzinnego pracuje pielęgniarka, z którą można zrobić wszystko, bo nikt jej nie chroni. Tak to 
funkcjonuje, ale nie muszą się na to zgadzać. Dlatego poruszyli ten temat, bo uważa, że co się 
zadziało to już się nie odstanie, ale nie powinni chyba tak, bez żadnej reakcji, zgadzać się na 
takie rozwiązania. Wie, że system ochrony zdrowia, czy system ratownictwa medycznego 
funkcjonuje inaczej niż miało to miejsce kilka, czy kilkanaście lat temu, ale wyjazd karetki S 
z Piły wymaga czasu. O złotych dwunastu czy ośmiu minutach mogą chyba zapomnieć. 
Tu chodzi o skuteczność w podejmowaniu takich działań, w sytuacjach naprawdę 
kryzysowych. Dobrze, że i należy się cieszyć, że karetka S wyjeżdżała tylko trzy razy na 
dobę. Ona mogłaby nie wyjeżdżać, ale mieliby pewność, że jest i w razie czego może 
wyjechać. Wie, że Pani Dyrektor patrzy z innego punktu widzenia na funkcjonowanie tego 
szpitala, ale oni też z innego punktu widzenia. I gdzieś pośrodku powinni się spotkać. 
Zaapelował do rady o to, żeby się zwrócili  do Wojewody żeby zrewidował te swoje 
rozwiązania. Są członkiem Związku Powiatów Polskich, jest Konwent Powiatów 
Województwa Wielkopolskiego. Są to te miejsca, gdzie powinni te swoje uwagi zgłaszać        
i domagać się żeby były one, w przyszłości, brane pod uwagę przy podejmowaniu 
jakichkolwiek decyzji. Bo on nie zgadza się na taką funkcję rady powiatu żeby przyklepywała 
wszystko co się wkoło zadzieje. Nie o to chodzi w samorządzie. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
uzupełniła, to co przed chwilą usłyszeli, że temat ten dyrektor przedstawiał kilkakrotnie na 
poprzedniej radzie. Starosta słyszał to wszystko i nigdy takich głosów nie było, więc rozumie, 
że pełna akceptacja musi być. Nie można zrobić tak, że oni rozpoczynają jakiś proces i nie 
zostało to zaakceptowane. Dyrektor nie robił samowolki tylko po akceptacji, czy omówieniu 
sprawy na radzie powiatu, czy na radzie społecznej. To nie jest tak, że dyrektor sam sobie 
wymyślił taką sprawę. Zauważyła, że było to zaakceptowane. Rozumie, że można zdanie 
zmienić, bo każdy może to zdanie zmienić, ale w tak poważnej sytuacji jak przekształcenie 
karetki S w P myśli, że to zdanie poprzednie powinno być podtrzymane. Przecież oni nie są 
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chorągiewkami na wietrze. To nie jest tak, że jej cel jest inny. Jej cel jest spójny z celem rady 
i muszą w tym samym kierunku iść, nie mogą działać każdy sobie. Stwierdziła, że szkoda, że 
nie wiedziała, bo mogła na radzie przypomnieć o tej sytuacji i może dyskusja by się wcześniej 
potoczyła. Zaznaczyła, że była walka między dwoma powiatami, między powiatem 
złotowskim i chodzieskim. Ze względu na to, że powiat złotowski ma SOR i jest jeszcze raz 
tak dużym powiatem, jak powiat chodzieski wybrano powiat chodzieski do zmian 
systemowych. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita przyznał, że faktycznie, jako młodzi radni, 
dowiadują się nowych rzeczy. 
Radna Kinga Buszkiewicz miała dwa pytania do Pani Dyrektor. Stwierdziła, że mają w tej 
chwili już dwie karetki P. Ile w ciągu roku mają wyjazdów tych karetek? Według tego co pani 
Dyrektor podała, to jest ponad dwa tysiące wyjazdów na rok. Na jedną karetkę przewiduje się 
około tysiąca wyjazdów i gdyby chcieli starć się o trzecią karetkę, to tych wyjazdów 
musiałoby być więcej. Następnie zapytała jaki jest średni czas dojazdu karetki do 
poszkodowanego od momentu zgłoszenia?  Dodała, że chodzi o ten czas w naszym powiecie. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
wyjaśniła, że jest to najdalej oddalony punkt w gminie Szamocin za Lipią Górą, to jest około 
23 minut - dojazd z Chodzieży. Z Margonina krócej. Po to było to rozdzielone, żeby jedną 
karetę postawić w Margoninie żeby też pracować nad dojazdem. Myśli, że ta decyzja podjęta 
o przekształceniu karetki S w karetkę P jest naprawdę słuszna. System ratownictwa działa 
zupełnie inaczej. Wągrowiec jest blisko z tamtej strony, Oborniki z innej strony, tutaj Piła. 
Powiat Czarnkowsko- Trzcianecki, który jest bardzo dużym powiatem ma jedną S- kę 
i jedną karetkę P i nie ma szans na zwiększanie ilości karetek. Nie uważają, że skoro zostało 
to przekształcone nie muszą tego analizować. Nie. Ilość wyjazdów karetek monitorują na 
bieżąco i jak coś będzie nie tak, reakcja będzie natychmiastowa. Radni też będą o tym 
wiedzieć. Dla szpitala, przede wszystkim są ważni mieszkańcy. Ona ponosi odpowiedzialność 
za szpital i na pewno, jeżeli będzie się działo coś złego, albo będzie wymóg, że będą musieli 
starać się o trzecią karetkę P, czy spróbować zamienić znów P na S, to będą to robić. 
Analizowali sytuację przez dwa lata, kontrolowali, sprawdzali czy to przekształcenie ma sens. 
Starosta Adrian Urbański  powiedział, że tak się składa, że wczoraj obchodzili Ogólnopolski 
Dzień Ratownictwa Medycznego i chciałby życzyć dużo zdrowia, a przede wszystkim 
podziękować wszystkim ratownikom, którzy obsługują teren powiatu chodzieskiego.             
Wydaje mu się, że ta dyskusja zmierza do tego, że poddają pod wątpliwość umiejętności 
naszych ratowników medycznych, a nie w tym kierunku powinni iść. Cały system 
ratownictwa medycznego jest bardziej rozbudowany. Nie polega wyłącznie na jednej, 
czy dwóch karetkach, które znajdują się na terenie powiatu chodzieskiego. Na sali są 
przedstawiciele służb, jest komendant straży pożarnej, jest radny Bartosz Burzyński, który 
na co dzień pełni służbę w chodzieskiej straży pożarnej, on też jako strażak ochotnik 
z doświadczenia może przedstawić, mniej więcej, jak to wygląda. Jeśli jest potrzeba, 
to karetki są ściągane spoza naszego powiatu. Jeśli jest pilna potrzeba, to bardzo dobrze 
funkcjonuje współpraca z lotniczym pogotowiem ratunkowym. Niejednokrotnie jako strażak 
wyjeżdżał zabezpieczać lądowisko dla śmigłowca, ponieważ po pojawieniu się karetki, 
po badaniu decyzja była taka, a nie inna. Po konsultacjach z koordynatorami wojewódzkimi 
medycznymi mają tak profesjonalne urządzenia, że te badania, które są przeprowadzone na 
miejscu u pacjenta widzi koordynator wojewódzki i wspólnie, po konsultacjach z 
ratownikiem medycznym, czy z lekarzem razem podejmują decyzję, do której placówki 
będzie transportowany pacjent, czy będzie to chodzieska placówka, czy pilska. Ma 
informacje, że pacjenci są od nas wożeni nawet do Złotowa, bo taka akurat w tym momencie 
jest potrzeba. Naprawdę to funkcjonuje dobrze. Zmiana nazewnictwa i to, że nie będzie 
lekarza dostosowują tą uchwałą do tego, co w rzeczywistości funkcjonuje. Mogą utrzymywać 
fikcję, mogą nie podejmować tej uchwały, na papierze będzie to wyglądało, że mają jedną 
karetkę P, jedną S. Tak będą też karetki jeździły, ale de facto do tego pacjenta, do jego domu 
będą wchodzili ratownicy medyczni. Będzie stała karetka S ale będą wchodzili ratownicy 
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medyczni. Nie będzie tam lekarza. Mogą pisać pisma do Wojewody, czy do Ministra 
Zdrowia. Wielokrotnie kłócili się za poprzedniej kadencji z radnym Stanisławem Madejem, 
jak to prawo jest wprowadzane. Wydaje mu się, że wiele rządów popełnia i popełniało błędy  
i gdzieś na końcu muszą za to otrzymywać cięgi. Taka jest rzeczywistość. Nie chciałby żeby 
tworzyli fikcję, tylko żeby to faktycznie funkcjonowało tak samo w dokumentach, jak i w 
rzeczywistości.                                                                                                                
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że to nie chodzi o to, że oni mają 
tworzyć fikcję, ale mają się podpisać pod tą fikcją. Zastanawiał się, czy jak będzie taka 
sytuacja, że zabraknie lekarzy, to będą zatrudniać felczerów? Jeżeli nie będzie ginekologów, 
to mają to robić położne. Uważa, że nie mogą iść w tym kierunku. Druga sprawa - jeżeli 
temat już trwa ponad dwa lata, to ten temat nie jest im szerzej przedstawiany, bo faktycznie 
paru spraw dowiedzieli się od Pani Dyrektor dopiero na sesji, ci nowi radni. Bo tak to 
wygląda, że nie wiedzieli, że w tym kierunku sprawy szły, że rozmawiali na ten temat,           
że były tego typu rozmowy prowadzone tylko, że są postawieni w sytuacji, że mają 
przegłosować, bo tak zrobił to Wojewoda. Tak wygląda sytuacja i prosił żeby się nie dziwić, 
że mają jakieś dylematy. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
uzupełniła, że obydwie karetki, gdzie w karetce P nie ma takiego wymogu, uzupełnili o sprzęt 
niezbędny do reanimacji, czyli przy ratowaniu pacjenta ratownicy nastawiają sprzęt do 
reanimacji i ułatwia im to pracę. Dodała, że to uzupełnili, zakupili sprzęt i obydwie karetki 
to urządzenie mają. 
Starosta Adrian Urbański powiedział, że rozumie sugestie Przewodniczącego, ale mają czas 
nadzwyczajny, bo sesja jest nadzwyczajna i dlatego tak, a nie inaczej to wyglądało. Jednak 
terminy zostały dochowane. Materiały na sesję zostały radnym wysłane. Jeśli pojawią się 
jakieś pytania, radni nie muszą czekać do komisji, czy do sesji. Zawsze można wcześniej 
zadzwonić i dopytać. Wszelkich informacji udzielą, nie mają nic do ukrycia.  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że on będzie się wstrzymywał od 
głosu. Zastanawiał się, czy jak przyjdzie do nich komendant policji i powie, że nie ma 
policjanta, który specjalizuje się w danych przestępstwach, to oni to usankcjonują, dobrze nie 
łapcie  tych przestępców. Bo tak to wygląda. 
Starosta Adrian Urbański powiedział, że nie tak to wygląda. Jeżeli chodzi o ratownictwo 
medyczne, to jest to cały system. System składa się z wielu jednostek, o czym Pani Dyrektor 
wspomniała. Jeżeli nie mają karetki na ich terenie, na terenie naszego powiatu, bo wyjechała, 
przyjeżdża karetka z innego powiatu. Jeżeli jest potrzeba, to wysyłane są nawet ochotnicze 
straże pożarne, które mają przenośne defibrylatory. To jest cały zbudowany system i nie 
mogą tego porównywać do sytuacji, że jak nie ma lekarza, to za lekarza będzie 
przeprowadzała operacje pielęgniarka, bo tak to nie wygląda. 
Radny Stanisław Tadej stwierdził, że nie myślał, że ta sytuacja jest aż tak złożona. W trakcie 
dyskusji wiele rzeczy dopiero wychodzi. Inaczej są jakieś decyzje wydane od rządu               
poprzedniego, czy obecnego, a inaczej sprawa wygląda na przyłożeniu się do wykonania. 
Dodał, że do wykonania na dole i do wiedzy. W tym wszystkim nasunęło mu się jedno 
zasadnicze pytanie, czy we wcześniejszych okresach, nawet dwadzieścia lat temu, karetki 
były wzywane nieraz, może  niepotrzebnie, może wiele razy. Społeczeństwo nieraz 
nadużywało alkoholu i powstawały z tego tytułu niepotrzebne wypadki, sprzęt był nie taki, 
narzędzia i samochody, nie były przestrzegane nawet przepisy BHP. Inaczej wygląda teraz. 
Większa świadomość ludzi, nawet to, że ludzie inaczej pracują, inaczej to wygląda, inaczej 
się rozkłada, że może być tych potrzeb mniej. Może to wynika z tego, że część osób mając 
samochód nie czeka aż przyjedzie karetka i we własnym zakresie jedzie i załatwia sprawę 
żeby to było szybciej i sprawniej. Wydaje mu się, że wiedza i doświadczenie dużo robi,          
i sprzęt, wspomniane respiratory i inne, które pomagają. Nie są w stanie przewidzieć sytuacji 
ekstremalnej, na przykład jak w różnych krańcach powiatu będą dwa, czy trzy przypadki, albo 
nagła sytuacja jakaś wypadkowa.  Na przykład jakiś potężny wypadek, pożar czy inne 
zagrożenie i tak dalej. Sytuacja nie jest łatwa w tym wszystkim. Najgorsza jest sytuacja, jak 
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pacjent będzie potrzebował nagłej pomocy, udar, czy jakieś zagrożenie zdrowia. To są trudne 
przypadki i tutaj należy podejść z rozwagą, ale przede wszystkim, jego pytanie zasadnicze 
sprowadza się do tego, czy ilość przypadków do wzywania karetki mamy teraz mniej niż 
było 10 czy 15 lat temu, czy więcej? 
Radny Julian Hermaszczuk zaapelował żeby odejść od takiego modelu, który wygląda w ten 
sposób, że zbierają się przed sesją, opiniują uchwały rady i na tym się praca komisji kończy.  
Każda komisja powinna pracować merytorycznie. Opiniowanie uchwał to jest ich obowiązek, 
ale to nie tylko. Jeżeli chcą dobrze wypełniać swoje obowiązki to powinni pracować na 
komisjach i tam wypracowywać wnioski i rozwiązania. Rzeczywiście taka dyskusja powinna 
się toczyć nie na sesji tylko na komisjach, a takiej niestety możliwości nie było. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, jakiego wachlarza działań nie może 
podejmować ratownik, a może lekarz w karetce. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
wyjaśniła, że ratownik podejmuje czynności związane z ratowaniem życia i doprowadzeniem 
stanu danego pacjenta do takiego, żeby mógł być przetransportowany. Czyli najpierw 
czynności, a transport dopiero później. Mówiąc o wylewach, czy zawałach, te przypadki po 
zabezpieczeniu od razu są transportowane nie do nas do szpitala tylko do ośrodka, gdzie 
natychmiast jest wdrożone leczenie. Chodzi tu o leczenie wylewów niedokrwiennych i 
zawałów. To odbywa się poza ich izbą przyjęć. O tyle jest skracany czas pobytu. Wyjaśniła, 
że ratownik na pewno nie wystawi aktu zgonu, w przypadku kiedy zajeżdża i nie podejmuje 
czynności ratunkowych, tylko na przykład zgon już nastąpił. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że bardziej myśli o ratowniczych niż 
ostatecznych sprawach. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
wyjaśniła, że to wszystko się z tym wiąże. Ratownik nie może wystawić aktu zgonu jeśli, na 
dane wezwanie, zajeżdża już do zgonu. Natomiast tam gdzie podejmuje czynności 
ratownicze, to ratownik wykonuje takie same jak lekarz. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że może źle postawił pytanie i 
powinien zapytać, jakie czynności wykonuje lekarz, których nie może wykonywać ratownik. 
To chyba nie będzie tylko wystawianie aktu zgonu, tylko zupełnie inne działania? 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
odpowiedziała, że leki, które są w karetce można podać decyzją ratownika, bo zawsze jest 
w karetce wyznaczany ten główny i te czynności są podejmowane. 
Radna Julia Kołodziejewska zapytała, czy jeżeli będzie przyjęta zmiana statutu szpitala, 
Pani Dyrektor będzie się ubiegała aby pozyskać lekarza specjalistycznego, bo jej zdaniem, 
jest to trochę obniżenie usług medycznych. Jeśli będą analizować sam etap studiów 
i kształcenia medycznego odnośnie lekarza, a porównując tok studiów ratowników 
medycznych można niewątpliwie porównać, że poziom świadczonych usług będzie niższy. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
odpowiedziała, że ratownik jest szkolony i kończy studia z wąskiego zakresu, lekarz musi     
być specjalistą z zakresu ratownictwa medycznego i wtedy spełnia te wymogi, o które radna 
pytała.                                                                                                                                           
Radna Julia Kołodziejewska zapytała ponownie, czy Pani Dyrektor będzie starała się 
pozyskać lekarza specjalistę, jeżeli przegłosują ten statut pozytywnie. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
odpowiedziała, że jeśli wyjazdy, zakresy, rodzaj świadczonych usług przez karetkę P obecnie 
przekształconą będzie wymagał od nich powrotu do S-ki jak najbardziej. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, co by się stało gdyby nie przegłosowali 
tych zmian?                                                                                                                                
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
odpowiedziała, że na tym etapie skoro te decyzje zapadły dużo, dużo wcześniej nie mają 
wyjścia. Statut muszą zmienić. Tak to wygląda obecnie. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze 
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zabrać głos w dyskusji. Innych głosów w tym punkcie porządku posiedzenia nie było, 
przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa 
w Chodzieży. 
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Mirosław Juraszek, 
Tomasz Kaczuba, Paulina Panek, Magdalena Pytlak, Adrian Urbański
PRZECIW (2)
Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Magdalena Jankowska, Marcin Kita, Jacek Pszczółka, Stanisław Tadej, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk 
Uchwała Nr VIII/47/2024 z dnia 14 października 2024 r. w sprawie zmiany Statutu 
Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży została przez Radę 
Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ostatnim projektem była uchwała w sprawie 
g) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających w 2025 r.                                                                                                            
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje.                                                                                                            
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał projekt uchwały i zapytał, czy 
są uwagi do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
statków lub innych obiektów pływających w 2025 r. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VIII/48/2024 z dnia 14 października 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości 
opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w 2025 r. 
została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że żadna interpelacja na piśmie 
nie wpłynęła i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 
Żadnych głosów nie było, więc przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 
posiedzenia.
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8. Wolne głosy i oświadczenia.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita udzielił głosu Staroście Adrianowi Urbańskiemu, 
który z okazji dzisiejszego święta złożył życzenia nauczycielom, których święto w powiecie 
będą obchodzić w najbliższą środę, na które zaprosił radnych. Zaprosił też wszystkich na galę 
z okazji jubileuszu 25-lecia Powiatu Chodzieskiego 25 października o godzinie 17- tej w 
Chodzieskim Domu Kultury. 
Radna Paulina Panek wróciła do tematu związanego ze szpitalem i zbliżającą się większą 
zmianą jaka ma nastąpić. Odnośnie dzisiejszej dyskusji za niedopuszczalną uznała sytuację, 
że ten temat pojawił się dzisiaj na sesji. Miała prośbę, żeby te dyskusje odbywały się na 
komisjach. Zauważyła, że nie ma bardziej trudnych, dramatycznych sytuacji niż te, związane 
z ludzkim życiem i zdrowiem. Myśli, że to jest oczywiste. Przysłuchując się dyskusji wierzy, 
że każda ze stron miała dobre intencje. Zaapelowała żeby mieć na uwadze właśnie troskę 
o zdrowie mieszkańców. Miała też refleksję na temat tego, jak mają tą, zbliżającą się, 
restrukturyzację szpitala przeprowadzić, jeżeli chodzi o mieszkańców. Uważa, że nie powinni 
podsycać jakichś nastrojów wśród mieszkańców. Żeby oprzeć to na rzetelnej wiedzy, na 
empatii, na trosce o zdrowie i życie każdej grupy społecznej w naszym mieście. 
Starosta Adrian Urbański zgodził się z radną. Temat szpitala będzie w najbliższym czasie  
tematem, który będzie wzbudzał wiele kontrowersji. Jeżeli chodzi o jego restrukturyzację 
i kwestie związane z zamknięciem oddziału położniczego, pod koniec tego miesiąca zaprosi 
wszystkich radnych na społeczne konsultacje, które odbędą się w Chodzieży. Chcą tą 
dyskusję przenieść też do społeczeństwa. Tak jak wcześniej wspominał, rozmawiali w ramach 
rady społecznej szpitala, na komisjach Rady Powiatu Chodzieskiego, z wójtami i 
burmistrzami wszystkich naszych gmin z terenu powiatu chodzieskiego razem z Panią 
Dyrektor. Sama Pani Dyrektor odbyła osobne spotkania z włodarzami miast. Włodarze miast 
też mają jasne informacje od nich. Jeśli padają jakieś pytania, nie ma doprecyzowanych 
różnych kwestii, są otwarci i chętnie spotkają się, czy z radami poszczególnych gmin. Takie 
spotkanie już odbyli w gminie wiejskiej Chodzież. Mają już zaplanowane spotkanie z 
radnymi z terenu miasta Chodzieży. Są otwarci i chcą uniknąć wszelkiej dezinformacji. 
Już dziś zaprosił, terminu nie mają na 100% dogranego, ale myśli, że to będzie końcówka 
tego miesiąca. Zaprosił wszystkich do udziału w tej dyskusji, tej debacie. Prosił żeby wszelkie 
pytania, które narodzą się do tego czasu notować, bo wtedy będzie czas żeby te wszystkie 
pytania i wątpliwości wyjaśnić.                                                                                             
Radna Magdalena Pytlak stwierdziła, że ponieważ jest to u nich bardzo burzliwy temat wśród 
mieszkańców poprosiła o spotkanie z Panią Dyrektor u nich w Szamocinie. Była kiedyś 
u nich porodówka i ten temat jest poruszany wśród mieszkańców. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
powiedziała, że takie spotkania odbywają i jak najbardziej są otwarci i chętnie przyjadą 
do Szamocina i będą te rozmowy prowadzić.

9. Zakończenie obrad.
Innych głosów nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita, wobec wyczerpania 
porządku obrad, o godz. 9:15 zamknął obrady VIII sesji Rady Powiatu Chodzieskiego

                                              Przewodniczący
                                              Rady Powiatu Chodzieskiego

                                        Marcin Kita

Protokołowała

Maria Przygocka
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